
Der sker noget på Alexandraplads 

  

  
Ja hvad sker der lige nu? Radaktionen havde mandag 04. december en 

telefonsamtale med Steen Fredborg, som er byggeri og udviklingsansvarlig i firmaet 

hfe – byg og ejendomme. På forespørgsel fortalte Steen, at der lige nu pågik en 

jordbundsanalyse. Et firma var i gang med at undersøge bundens bæredygtighed i 

forhold til påtænkt byggeri. Når denne undersøgelse er analyseret, tages der stilling 

til udarbejdelse af Lokalplan og evt. Byggeansøgning. Så - hen over julen og i starten 

af 2019 er der igen P-mulighed på Alexandraplads. 
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